

# ضمان

مجلس الضمان الصحي  
Council of Health Insurance

# اسأل الضمان Ask CHI

يونيو 2023 June

#الضمان\_يضمنك



# تأمين الزيارة

## Visitors Insurance Policy

### Does visitor insurance cover pregnancy follow-ups or not? Knowing that pregnancy has been revealed?

Visitor insurance policy covers urgent cases with a maximum of 100kSAR . This includes pregnancy and childbirth expenses with a maximum of 5,000SAR during the Policy term.

### هل يغطي تأمين الزيارة متابعة الحمل أم لا؟ علمًا بأنه تم الإفصاح عن وجود الحمل؟

تغطي وثيقة تأمين الزائرين الحالات الطارئة بحد أقصى 100 ألف ريال، وتشمل نفقات الحمل والولادة الطارئة بحد أقصى 5000 ريال خلال مدة الوثيقة.

### Is dental treatment covered for the tourist?

Yes, insurance policy covers costs of urgent dental treatment with a maximum of 500SAR during the Policy term.

### هل علاج الأسنان مغطى للسائح؟

نعم تغطي وثيقة تأمين السائح تكاليف علاج الأسنان الطارئة بحد أقصى 500 ريال خلال مدة الوثيقة.



# المنافع Benefits

## Does health insurance policy cover costs to dispense infant formula?

The unified health insurance policy covers the costs of dispensing infant formula to infants who need it medically up to the age of 24 months, according to the need controls.

## هل تغطي وثيقة الضمان الصحي تكاليف صرف حليب الأطفال؟

تغطي وثيقة الضمان الصحي الموحدة تكاليف صرف حليب الأطفال للرضع المحتاجين إليه طبيًا حتى عمر 24 شهرًا حسب ضوابط الاحتياج.

## Does health insurance policy cover psychiatric cases?

Basic health insurance policy covers psychiatric cases with a maximum of SAR 50,000, and also includes severe and chronic psychiatric disorders. Insurance coverage includes costs for examination, diagnoses and treatment of psychiatric cases, including the following diseases: depression, bipolar disorder, stress, anxiety, alcohol or drug abuse (not including hospitalization for rehabilitation), anger management, dealing with grief or loss, schizophrenia, PTSD and eating disorders.

## هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الحالات النفسية؟

تغطي وثيقة ضمان الأساسية الصحة النفسية بحد أقصى 50,000 ريال سعودي، وتشمل الأمراض النفسية الحادة والمزمنة، وتشمل التغطية التأمينية تكاليف الكشف عن الحالات النفسية وتشخيصها وعلاجها، بالنسبة للأمراض التالية: الاكتئاب، والاضطراب ثنائي القطب، والإجهاد، والقلق، وتعاطي الكحول أو المخدرات (لا يشمل التنويم لإعادة التأهيل)، إدارة الغضب، التعامل مع الحزن أو الخسارة، انفصام الشخصية، اضطراب ما بعد الصدمة واضطرابات الأكل.



# المنافع Benefits

## Does health insurance policy cover ambulance transfer?

Yes, unified health insurance policy covers emergencies, and only covers costs of patient and pregnant transfer to an equipped place to receive proper medical treatment. Such transfer will be made through licensed ambulatory services and means of transportation.

## هل تغطي وثيقة الضمان الصحي النقل الإسعافي؟

نعم، تغطي وثيقة الضمان الصحي الموحدة في حالات الطوارئ فقط تكاليف نقل المرضى والحوامل لأقرب موقع ملائم لتلقي العلاج، ويكون النقل عن طريق خدمات ووسائل نقل إسعافية مرخصة.

# نموذج الإفصاح Disclosure form



Is it necessary that the employee signs a health disclosure form?

Yes, it is irregular for an employer to sign in lieu of the insured.

هل يلزم توقيع الموظف على نموذج الإفصاح الصحي؟

نعم، قيام صاحب العمل بالتوقيع بدلاً عن المؤمن له يعتبر غير نظامي.

# ضمان

مجلس الضمان الصحي  
Council of Health Insurance

chi.gov.sa | 920001177

f YouTube Instagram LinkedIn Twitter SaudiCHI

## #اسأل\_الضمان

## #الضمان\_يضمنك